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ZAPISNIK 
SA 35. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
35. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 27.03.2013. s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Igor Sušić, član VMO 
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
             _ 
 
Usvajanje zapisnika sa   34. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 

 
DNEVNI RED 

 
                
1. Podnesci grañana 
  - dopis stanara zgrade Kalafati br. 11 
  Predmet: Problemi sa kontejnerima za otpad sekundarnih sirovina  
2. Obilazak terena - obavijest 
3. Tekuća komunalna problematika  
4. Razno 

       
 
 
 
Dnevni red je  prihvaćen  jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 

 
 
 
 



 
AD 1    
 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisu stanara zgrade ulice Kalafati 11, te je nakon 
kraće rasprave donijelo jednoglasno: 
 

Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se dopis stanara 
zgrade Kalafati 11, uputi nadležnoj službi na rješavanje.   
 
AD 2   
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac za  obilazak terena Mjesnog 
odbora koji će se održati dana 12.04.2013.godine od 09:00 sati, sa stručnim službama Grada 
Rijeke, Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti,  Direkcija za komunalno redarstvo, Rijeka 
prometom d.d., te poziv za sudjelovanje Vijeća MO Brajda-Dolac za zajednički obilazak 
terena.    
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO Brajda-
Dolac. Vijeće MO Brajda-Dolac naknadno će obavijestiti Tajnicu za prisutnost  za 
zajednički obilazak terena.  
 
AD 3  
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac o slijedećem: 
 
 - e-mail KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka,  o predstojećim radovima na sanaciji 

ulegnuća na  prometnici u Ulici Pomerio kod k.br. 17 
- e-mail Direkcije za komunalno redarstvo u svezi predstojećih radova na kolniku u Splitskoj 
ulici 
- e-mail Direkcije za komunalno redarstvo u svezi začepljenih šahti za prihvat oborinskih 
voda u cijeloj ulici Alessandra Manzonia 
 - u ulici Studenska 1 saniran je nogostup, radovi su realizirani na osnovu razlike sredstava 
za  komunalne prioritete za 2012. godine  

  - dana 14. veljače 2013. godine počeli su radovi na obnovi devastirane zelene površine uz      
stubište u Studenskoj ulici 2 – komunalni prioritet za 2012. godinu  
- obavijest o Dinamičkom planu Rijeka prometa d.d, a u svezi komunalnih prioriteta za 2013.    
godinu,  Dinamičkom planu "Energa" u svezi proširenja javne rasvjete na području MO 
Brajda-Dolac, te da su isti postavljani na WEB stranicama Mjesnog odbora Brajda-Dolac.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO Brajda-
Dolac.  

 
 AD 3-1 
 
  Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijeće MO Brajda-Dolac u svezi  problema oko dva 
pomična stupića pod lokotom, a koja se nalaze u ulici F.la Guardia 6 i čije su ključeve imali 
djelatnici Auto salona Mercedes radi dostave. Obzirom da je Auto salon Mercedes 
promijenio adresu sjedišta,Vijećnik Igor Sušić navodi da se dostavno mjesto zloupotrebljava 
i da se vlasnik caffe bara "La tour" svakodnevno neovlašteno parkira. Vijećnik predlaže da 
se dopis pošalje Rijeka prometu d.d. sa zamolbom da se postave novi lokoti na dva stupića, 
te da se kopije ključeva dostave ovlaštenim predstavnicima zgrade F.la Guardia 8 i Blaža 
Polića 6, isključivo radi dostave i hitnih slučajeva.  

 
  Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog Vijećnika Igora 
Sušića, te je donijelo jednoglasno odluku da se dopis uputi Rijeka prometu d.d.       

 



  AD 3-2 
 
  Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijeće MO Brajda-Dolac da se u zadnje vrijeme oštećuju 
stupići u ulici Alessandra Manzonia, te predlaže da se dopis uputi Tržnici Rijeka d.o.o. sa 
zamolbom da se bolje zavare postojeća tri stupića, od kojih je jedan koji se nalazi do kioska 
van funkcije i postoji mogućnost da ga netko može otuñiti.   

 
  Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog Vijećnika Igora 
Sušića, te je donijelo jednoglasno odluku da se dopis uputi Tržnici Rijeka d.o.o.   

 
 AD 3-3 
     
 Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijeće MO Brajda-Dolac da je u ulici Beli Kamik već mjesec 
dana otuñen stupić pod lokotom, te je predložio da se o tome obavijesti Rijeka promet d.d. 

  
 Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog Vijećnika Igora 
Sušića, te je donijelo jednoglasno odluku da se dopis uputi Rijeka prometu d.d.       

  
AD 4  
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac Gordana Šopić  predložila je Vijećnicima da se izradi 
karta MO Brajda-Dolac sa nazivom ulica i kućnih brojeva a koja bi bila postavljena u dvorani 
MO Brajda-Dolac.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog, te je  donijelo 
odluku da se dopis uputi nadležnoj službi za izdavanje karte. 
 
AD 4-1 
 
Vijećnik Igor Sušić predložio je Vijeću MO Brajda-Dolac da se u narednih mjesec dana 
organizira sastanak ili da se na slijedećoj sjednici pozovu predstavnici: Tržnice Riijeka d.o.o., 
Komunalnog redarstva, Prometnog redarstva i Pročelnica OGU za komunalni sustav Irena   
Miličević  
Vijećnik Igor Sušić predložio je Vijeću MO Brajda-Dolac da bi se na tom sastanku 
raspravljalo o slijedećim temama:  
- budućnost Tržnice Brajda 
- renoviranje Tržnice Brajda 
- nepoštivanje odluke Komunalnog redarstva od strane Tržnica Rijeka d.o.o. 
- prometni kolaps u ulici Blaža Polića 
- crni buvljak 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje prijedlog Vijećnika Igora 
Sušića. Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić dogovorit će naknadno  sa 
Vijećem MO Brajda-Dolac datum sastanka, te će o tome obavijestiti Tajnicu MO 
Brajda-Dolac  kako bi se na vrijeme uputili pozivi za sastanak gore navedenim 
službama.        

 
Sjednica je završila u 21 h. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu                      Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
          Marina Stamenković                                                                    Gordana Šopić 

 
 


